
Protokół nr 15/2015 

posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 23 grudnia 2015 r., w godz. 7
30

 – 9
05

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak 

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XIV Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli protokół: nr 12/2015 z dnia 26 listopada 2015 

roku, nr 13/2015 z dnia 3 grudnia 2015 roku oraz nr 14/2015 z dnia 22 grudnia 2015 

roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała następujące  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie 

na XIV Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce 

opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego – Rodzinnym Domu Dziecka w 

Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce 

opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego – Rodzinnym Domu Dziecka w Białogardzie.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zwiększenia 

wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce opiekuńczo – 

wychowawczej typu rodzinnego – Rodzinnym Domu Dziecka w Białogardzie. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zwiększenia wysokości 

środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce opiekuńczo – wychowawczej typu 

rodzinnego – Rodzinnym Domu Dziecka w Białogardzie. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka 

w placówce opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego – Rodzinnym Domu Dziecka 

w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

b) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 
 

c) rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Białogardzkiego.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak oświadczył, że ma wątpliwości 

dotyczące znaczenia trzech ostatnich kolumn w tabeli przedstawiającej dyżury 

poszczególnych aptek.  

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia – Grzegorz Łysiak wyjaśnił, że ostatnia 

kolumna zawiera dodatkową informację cyt.: „ze względu na to, że od 20
00

 do 8
00

 w porze 

nocnej to są dyżury, a do tego dochodzi jeszcze, żeby było zabezpieczenie co wtedy się dzieje, 
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gdy od 8
00

 nie jest w niedziele lub święta jakaś apteka otwarta – wtedy wchodzi Apteka 

Miejska, która jest praktycznie zawsze otwarta i tak samo Centrum Zdrowia”.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał czy w weekendy apteki w 

Tychowie i Karlinie nie dyżurują.  

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia – Grzegorz Łysiak poinformował, że 

powyższe apteki nie wyraziły zgody na pełnienie tych dyżurów. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

d) ustalenia na 2016 r. wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia 

pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w 

trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia, co przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie ustalenia na 2016 r. wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, 

jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną 

przyczyny jego usunięcia.  

Radny – Jerzy Bartman zapytał czy nie ma problemu z znalezieniem firmy, która zajmie się  

usunięciem pojazdów z drogi i jego przechowaniem. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że nie ma takiego problemu, ponieważ 

są to przypadki jednostkowe (jeden pojazd w roku). Obsługę tę pełni w naszym powiecie 

firma Drewnikowski z Koszalina.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał co w sytuacji, kiedy pojazd 

przez dłuższy czas pozostaje na ulicy. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że prowadzone są czynności 

zmierzające do jak najszybszego ustalenia właściciela pojazdu. Pojazd ten można 

zidentyfikować po numerze rejestracyjnym lub numerze nadwozia.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak zapytał czy jest maksymalny czas 

przechowywania pojazdu na takim parkingu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że nie ma takiego maksymalnego 

terminu przechowywania pojazdu. Dodał, że starostwo stara się jak najszybciej ustalić 

właściciela takiego pojazdu z uwagi na koszty związane z przechowywaniem pojazdu.  
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Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia na 2016 r. 

wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem 

dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego 

usunięcia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia na 2016 r. 

wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem 

dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego 

usunięcia. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia na 2016 r. wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z 

drogi, jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia 

pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie 

usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

e) ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie i wysokości opłaty 

za wydawanie posiłki, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie i wysokości opłaty za wydawanie posiłki.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak oświadczył, że ma wątpliwości co do 

§ 3 projektu uchwały określającego z góry dzienny koszt surowca przeznaczonego na 

wyżywienie – 12 zł.  

Radny – Andrzej Siwek zapytał co stoi na przeszkodzie, aby z stołówki szkolnej mogły 

korzystać osoby z zewnątrz.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że dyrektor szkoły organizuje pracę 

tej stołówki przy ograniczonym personelu. Dodał, że przy wydawaniu posiłków udzielają się 

uczniowie tej szkoły, którzy odbywają tam praktyki. Dodał, że zapotrzebowanie na 

świadczenie posiłków na zewnątrz jest niewielkie z uwagi m.in. na położenie szkoły poza 

centrum. 

 

W chwili obecnej na posiedzenie komisji przybyła Pani Ewa Popławska Naczelnik Wydziału 

Edukacji, Kultury i Turystyki.  

 

Naczelnik – Ewa Popławska oświadczyła, że zgodnie z art. 67 ustawy o systemie oświaty 

organ prowadzący szkołę określa wysokość stawek stołówki szkolnej.  Kwota 12 złotych to 

maksymalny koszt jaki uczeń może zapłacić za dzienne wyżywienie.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował, że z zapisu § 3 

projektu uchwały nie wynika, że ten zapis dotyczy tylko uczniów, a dla nauczycieli i 

pracowników szkoły są inne stawki. Oświadczył, że dla tych ostatnich jest większy, ponieważ 

uwzględnia koszt wytworzenia posiłków (wynagrodzenie pracowników, składki od tych 

wynagrodzeń oraz koszty utrzymania stołówki).  
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Radny – Andrzej Siwek zapytał co stoi na przeszkodzie, aby zapis w § 3 brzmiał, że dzienny 

koszt surowca wynosi do 12 zł.  

Naczelnik – Ewa Popławska przypomniała, że zgodnie z proponowanymi zapisami stawka 

dzienna dla młodzieży nie może być niższa niż 12 zł. W sytuacji, gdyby koszt surowca był 

niższy wówczas  młodzież otrzymuje dodatkowe produkty np. jogurty, czy bułki.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia zasad 

korzystania ze stołówki szkolnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie i wysokości opłaty za wydawanie posiłki. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia zasad korzystania 

ze stołówki szkolnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w 

Tychowie i wysokości opłaty za wydawanie posiłki. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie i wysokości opłaty za 

wydawanie posiłki, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 
 

f) Programu współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016, co 

przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie Programu współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie Programu 

współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie Programu współpracy 

Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2016. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie Programu współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2016, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

g) powierzenia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z 

przeprowadzeniem badań specjalistycznych, w tym psychologicznych oraz 

obserwacji szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej na 

potrzeby powiatowej komisji lekarskiej, co przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie powierzenia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z 

przeprowadzeniem badań specjalistycznych, w tym psychologicznych oraz obserwacji 

szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej na potrzeby powiatowej komisji 

lekarskiej. 

Radny – Andrzej Siwek zapytał na jakich zasadach odbywa się zlecenie badań m.in. 

psychologicznych oraz obserwacji szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji 

wojskowej. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jeśli na komisji lekarskiej podczas 

kwalifikacji wojskowej zjawi się osoba, która zdaniem komisji winna przejść takie badania 

lub musi być poddana obserwacji wówczas dostaje na nie skierowanie.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powierzenia 

niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem badań 

specjalistycznych, w tym psychologicznych oraz obserwacji szpitalnej osób stawiających się 

do kwalifikacji wojskowej na potrzeby powiatowej komisji lekarskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie powierzenia niektórych 

zadań z zakresu administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem badań 

specjalistycznych, w tym psychologicznych oraz obserwacji szpitalnej osób stawiających się 

do kwalifikacji wojskowej na potrzeby powiatowej komisji lekarskiej. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie powierzenia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej 

związanych z przeprowadzeniem badań specjalistycznych, w tym psychologicznych oraz 

obserwacji szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej na potrzeby 

powiatowej komisji lekarskiej, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 
 

h) trybu  udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz zakresu kontroli 

prawidłowości ich wykorzystania dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół 

publicznych i placówek niepublicznych, co przedstawia załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie trybu  udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz zakresu kontroli 

prawidłowości ich wykorzystania dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół 

publicznych i placówek niepublicznych.  

Radny – Jerzy Bartman zapytał w jaki sposób starostwo może sprawdzić frekwencję w danej 

szkole. Przypomniał, że szkoły niepubliczne o uprawnieniach szkół publicznych otrzymują 

dotację na ucznia pod warunkiem, że uczestniczy on w co najmniej 50 % zajęć edukacyjnych 

w danym  miesiącu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że kontrola starostwa może sprawdzić 

księgi uczniów. Ponadto organy prowadzące te szkoły co miesiąc zgodnie z uchwałą Rady 

Powiatu przedkładają oświadczenia  o rzeczywistej liczbie uczniów w danej szkole.  
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Radny – Andrzej Siwek zapytał na czym polegały konsultacje społecznej dotyczące 

omawianego projektu uchwały. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że proponowany projekt uchwały 

został przesłany do wszystkich placówek, do których powiat przekazuje dotacje. Powyższe 

podmioty nie wniosły żadnych uwag.   

Radny – Andrzej Siwek zapytał czy jest możliwość skontrolowania, czy dany uczeń 

uczęszcza do danej szkoły. Poinformował, że zdarzają się przecież przypadki, że uczeń we 

wrześniu zapisuje się do szkoły, ale faktycznie do niej nie uczęszcza.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jego zdaniem dotacje w tego typu 

szkołach powinny być rozliczane nie na podstawie frekwencji ale efektywności. Stwierdził, że 

część tych uczniów nie kończy szkół i nie przystępuje do egzaminu zawodowego, czy 

dojrzałości. Organy dotujące bazują więc na oświadczeniach składanych przez te placówki, a 

powiat nie możne dać dotacji na mniejszą liczbę uczniów, niż zadeklarowano.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie trybu  udzielania i 

rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania 

dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych i placówek niepublicznych. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie trybu  udzielania i 

rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania 

dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych i placówek niepublicznych. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie trybu  udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz 

zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania dla niepublicznych szkół o 

uprawnieniach szkół publicznych i placówek niepublicznych, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

i) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016, co 

przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2016. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 

2016, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

j) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2016, co przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2016.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w 

Białogardzie na rok 2016, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

k) ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016, co 

przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016.  

Radny – Andrzej Siwek zaproponował, aby do planu pracy w I kwartale w pkt. 4 dotyczącym 

oceny bezpieczeństwa publicznego w powiecie dopisać kolejny podpunkt odnośnie 

przygotowania tej informacji przez Prokuraturę Rejonową. Uzasadniając swoją propozycję 

przytoczył zapisy ustawy o prokuraturze. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ramowego planu 

pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie  ramowego planu pracy 

Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016 wraz z poprawką zgłoszoną przez radnego 

Andrzeja Siwka.  

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2016, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

W chwili obecnej posiedzenie komisji opuścił radny Andrzej Siwek. 

 

l) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015.  
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Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę budżetową na 

rok 2015. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015,  w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

m) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2015 – 2025, co przedstawia załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały - 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025.   

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią prognozę 

finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 – 2025. 

 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu - zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2015 – 2025,  w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

Spraw różnych nie wniesiono.  

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Nowak poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

 

                    Przewodniczący  

  Komisji Rewizyjnej 

 

                     Andrzej Nowak   


